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Sent: Thur 4/16/2020 3:32:44 PM

Subject: RE: Desinfectans

Received: Thur 4/16/2020 3:32:45 PM

Dag INEXIETEN

Nee, in totaal zijn 32.000 flessen (1 liter) desinfectans beschikbaar voor de beantwoording van de hulpvragen.
De partij is al beschikbaar en kan morgen gedistribueerd worden.

Prima als BZ voor het transport betaalt. De teamleader desinfectans namens het LCH (JEEZ) heeft aangegeven dat hij
het transport gemakkelijk kan regelen. Hij heeft alleen een adresaninodig. Eventueel een begeleidend briefje
van BZ voor de grensovergangen of de afgifte.

Groeten

Verzonden: donderdag 16 april 2020 17:25

@minvws.nl>; )<BEEED© minvws.nl>;
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Desinfectans

oanEEE
Ik stel voor dat we dan deze kosten voor VWS laten en dat BZ handling en transport regelt en betaalt.

Dus nog even precies. In totaal is 40k liter beschikbaar voor beantwoording van de hulpvragen.
Is de partij al beschikbaar of moet het nog geproduceerd worden? Zoja, wanneer is het dan beschikbaar voor distributie?

van: [IIEESEID) IES minvws.n)>
Verzonden: 16 April 2020 16:59

omerl: ) ERE irs;EERE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Desinfectans

Ik krijg net het bericht dat in een vrachtwagen 16.000 liter past en niet 20.000 liter. Dus een kleine aanpassing.
Het gaat om handdesinfectiemiddel 70% op basis van ethanol en glycerol.

Het ministerie van VWS heeft voor deze productie betaald.

Groeten

van:IEEEMEERo minvws.ni>
Verzonden: donderdag 16 april 2020 16:48

@minvws.nl>; ) minvws.nl>;

) minvws.nl>

Super. Dank je wel. Moeten BZ hiervoor laten betalen bij de producent of komt die uit de donatie-partij?
Wij leggen het ook nog even voor aan 5.1.2e

Verzonden: 16 April 2020 16:43

Onderwerp: RE: Desinfectans
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cc + 120 CX ) SEE ins.IEE
51.3 1 ) minvws.nl>

Onderwerp: Desinfectans

Naar aanleiding van jouw vraag of we vanuit Nederland een geste kunnen doen naar

Het is mogelijk om 20.000 flessen (1 liter) desinfectans aanen 20.000 flessen (1 liter) desinfectans aan JRFEN te

doneren. De flessen zijn in Nederland geproduceerd.

Vanuit GMT is er dan wel het expliciete verzoek om deze donatiemogelijkheid eerst aan de minister voor te leggen, zodat hij 1.

goed op de hoogte is en 2. dit eventueel politiek kan inzetten.

Ik hoor graag wat de vervolgstappen zijn.

Vriendelijke groet,
.1.2e

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
M 06 512e
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